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VERKSAMHETSBERÄTTELSE ÅR 2017 
 
Göteborgs Rullstolsbasketklubbs verksamhetsberättelse över verksamhetsåret  
1 januari – 31 december 2017 
 

1. STYRELSEN  
 
Ordförande  
Björn Sjöström (1av 1 år) – organisation, utbildning, bidrag  
 
Sekreterare  
Sofia Löndén Berntsson (1 av 2 år) – administration, arrangemang  
 
Kassör  
Tommy Olsson (2 av 2 år) – sponsorer, Basketligan Rullstol  
 
Ledamöter  
Linda Enander (2 av 2 år) – stipendier, fonder 
Susann Andersson (2 av 2 år) - arrangemang 
Mats Cederholm (1 av 2 år) - sponsorer 
 
Valberedning  
Anders Berntsson - sammankallande  
Michael Malm  

2. ÅRSMÖTE OCH SAMMANTRÄDEN  
  
Årsmötet hölls den 4 mars 2017 i Gothia Arena. Det var 17 närvarande och 13 
röstberättigade på plats och alla beslut var enhälliga. Inga motioner hade inkommit till mötet. 
Nuvarande ordförande omvaldes på ett år samt de två ledamöter vars mandattid gick ut 
omvaldes på två år.  
  
Styrelsen har under år 2017 haft 11 protokollförda styrelsemöten. Styrelsen har också haft 
ett planeringsmöte samt en strategidag. 

3. FÖRENINGEN ÄR ANSLUTEN TILL 
 

Riksidrottsförbundet (RF) 
Svenska Basketbollförbundet (SBBF) 
Svenska Parasportförbundet & Sveriges Paralympiska Kommittén 
Västsvenska Idrottsförbundet (VSIF) 
Westra Sveriges Basketdistriktsförbund (WBDF) 
Göteborgs Parasportförbund 
Idrottens Bingo AB Bingoalliansen 
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4. MEDLEMSKAP  
 
Medlemsavgifter 
Medlemsavgifterna höjdes något vid föregående årsmöte och gäller sedan tidigare årsmöte 
säsongsvis juli-juni. 
  
Ungdom (16 år och yngre)    600kr 
Senior (17 år och äldre)   1000kr 
Stöd      200kr 
 
Antal aktiva medlemmar (spelare, ledare och styrelse) 
 
Kvinnor 2017 2016 2015 2014 2013 2012 
– 12 år 3 pers 2 pers 1 pers 3 pers 4 pers 5 pers 
13-20 år 4 pers 6 pers 5 pers 4 pers 5 pers 8 pers 
21-40 år 0 pers 1 pers 2 pers 1 pers 4 pers 4 pers 
41 år – 3 pers 5 pers 2 pers 3 pers 3 pers 3 pers 
Totalt         10 pers         14 pers         10 pers         11 pers         16 pers        20 pers 
 
 
Män 2017 2016 2015 2014 2013 2012 
– 12 år 2 pers 5 pers  4 pers   6 pers   4 pers  3 pers 
13-20 år 6 pers 6 pers  8 pers   4 pers   7 pers  8 pers 
21-40 år 5 pers 4 pers  6 pers   6 pers 11 pers 10 pers 
41 år – 8 pers 6 pers  5 pers   6 pers   4 pers   5 pers 
Totalt         21 pers         21 pers          23 pers 22 pers 26pers          26 pers 
 
  
Övriga medl. 2017 2016 2015 2014 2013 2012 
Stöd              53 pers 49 pers 45 pers 39 pers 49 pers 46pers*
  
*Innefattar både stödmedlemmar och ej aktiva familjemedlemmar.  
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5. REPRESENTATION  
  
5.1. Seniorlandslag 

Det svenska landslaget i rullstolsbasket spelade EM på Teneriffa mellan 21 juni och 1 juli 
(www.competitons.iwbf-europe.org). Med i laget fanns två unga lovande spelare från Göteborgs 

rullstolsbasketklubb, GRBK. 
Axel Wernås,19 år, som tidigare deltagit i U23 
landslaget, och Ludvig Sjöström, 14 år, som gjorde 
debut i landslagssammanhang (yngsta deltagaren i 
EM turneringen). Dom är bosatta i Lerum respektive 
Kungsbacka/Vallda. 
 
Upptakten inför EM har bestod dels av try out läger 
under en helg och dels landslagsläger i Norrköping 
under en vecka strax innan EM starten. Turneringen 
startade för Sveriges del den 22 juni med match mot 
Storbritannien. 
 
En stor upplevelse trots att det sportsliga resultatet 
blev att Sverige flyttades ned till B-gruppen. Läs mer 
om EM äventyret på GRBKs hemsida:  
 
http://www.grbk.se/Nyheter/NyheterA-
lag/Nyhetsarkiv/em-aventyret2017/ 
 
 
 
 
 
 
 
 

6. AKTIVA I ANDRA STYRELSER ELLER UTSKOTT 
 
Susanne Andersson i valberedningen i Parasport Göteborg tom årsmötet 2017. 

7. VISION OCH VÄRDEGRUND  
 

GRBK håller kvar vid sin värdegrund ”GRBK – klubben med gemenskap, glädje och ambition”, 
som man gemensamt i klubben tog fram under våren 2010.  
 
Likt föregående år har styrelsen under året arbetat vidare med visionen ”genom struktur och 
kunniga ledare, ska vi synas och växa”. Styrelsen har arbetat med målområdena idrott, 
rekrytering, organisation och ekonomi vid varje styrelsemöte och vi har dessa områden som 
stående punkter på mötesdagordningen. GRBK handboken är publicerad på hemsidan och 
ger riktlinjer för hur vi som klubb ska fungera. Vi konstaterar att för att klubben ska fortsätta 
utvecklas behöver vi bilda och ”få fart på” olika arbetsgrupper för sponsring/stöd, 
kommunikation/marknadsföring, arrangemang. 
  

http://www.competitons.iwbf-europe.org/
http://www.grbk.se/Nyheter/NyheterA-lag/Nyhetsarkiv/em-aventyret2017/
http://www.grbk.se/Nyheter/NyheterA-lag/Nyhetsarkiv/em-aventyret2017/


6 

8. IDROTT 
 
8.1. Barn/ungdom – ”Lördagsgänget”  

 
 
Lördagsgänget är allt från 5-20 st som kommer på träningen men allt som oftast runt 10-12 
ungdomar. Dom har under åren utvecklats en hel del på den individuella nivån. Vi har fortsatt 
att träna mer lagövningar än tidigare. 
 
Det märks mer och mer att fler börjar se spelet och placerar sig rätt. Det är härligt att se hur 
alla utvecklas på sin nivå tex går ifrån att vara rädda för bollen till att ”bara köra på” eller när 
de når korgen första gången efter otaliga försök. Sen är det en härlig laganda i gänget som 
tränar på lördagarna. 
 
 
8.2. Utvecklingslaget  

 
Basketfestivalen 
Årets Basketfestival genomfördes 25-27 maj i Pjäshallen . I år deltog två lag från GRBK, ett 
lag från Nacka HI och ett 
lag från FIFH Malmö. Det 
blev överlag riktigt bra 
matcher med många poäng 
och rejäl intensitet. Finalen 
mellan Malmö och GRBK 
lag 1 kändes stabil då 
GRBK hade ledningen 
matchen i genom bland annat 
genom ett bra skytte. I final-
matchen gick priset till Most 
Valuable Player, MVP, till 
Leo som gjorde en riktigt 
vass insats. 
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Lundaspelen  
2-4 januari åkte vi ner ett gäng i utvecklingslaget. Det var 6 st lag som var anmälda. Vi tog 
oss vidare till Playoff A efter att ha hamnat på 3:e plats i Grupp 1. Väl i slutspelet tog vi oss 
hela vägen till finalen, men förlorade den mot Stevnsgade Lowriders Copenhagen med 17-
21. Göteborgs Rullstolsbasketklubb kom alltså tvåa i WC Playoff A under Lundaspelen 2017 
 
Vår första match var mot Nacka HI och vi vann med 22-18. Andra matchen var mot 
Stevnsgade Lowriders Copenhagen, där vi förlorade med 24-12. Tredje matchen där mötte vi 
Malmö FIFH där vi förlorade med 16-12. Match nummer fyra var mot Tapiolan Honka där vi 
vann med 23-8. Sen spelade vi två Playoff A, först mot Nacka HI där vi vann med 12-16 sen 
mot Stevnsgade Lowriders Copenhagen där vi förlorare med 21-17.  
 
Allt som allt så spelade vi bra och vi fick en andraplats i turneringen. Var som vanligt kul att 
vara med och en bra ordnad turnering. 
 

 
Malmö Youth Open U-25 turnering 
FIFH Malmö arrangerade i början av september en U-25 turnering där GRBK ställde upp 
med ett lag där de äldre spelarna inte fick vara med. Med bla lag från Holland, man lyckades   

att vinna turneringen utan 
förlust. Efter ett bra spel från 
alla så återvände man till  
Göteborg med en 
turneringsseger.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Läs vidare på: 

http://www.grbk.se/Nyheter/NyheterA-
lag/Nyhetsarkiv/grbkvinnareiforstaupplaganavmalmoopenyouthgames/ 
 
 
 
Nacka Games  
Det var 5 lag som deltog i turneringen, Nacka HI Vit, Nacka HI Grönt, Malmö, Göteborg och 
Tapiolan (ett finländsk lag). 
 
Det var många jämna och roliga matcher här, så jämna så visa matcher avgjordes vid sista 

sekunderna. 
 
Vi spelade finalen mot Nacka HI Grönt, vi spelade bra första delen av matchen Göteborg 
med en ledning på 10–4. Sen började Nacka sätta försvaret och när signalen för 4 quartern 
hade gått så var det 12–12 och match gick till sudden, där vi vann till slut.  

http://www.grbk.se/Nyheter/NyheterA-lag/Nyhetsarkiv/grbkvinnareiforstaupplaganavmalmoopenyouthgames/
http://www.grbk.se/Nyheter/NyheterA-lag/Nyhetsarkiv/grbkvinnareiforstaupplaganavmalmoopenyouthgames/
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Väldigt 
spännande 
match. Premiär 
för Mahmoud 
och Robin från 
lördagsgänget 
denna helgen. 
Var en kul helg 
med bra spel 
och härliga 
spelare. 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
8.3. Seniorer (A-laget)  

Vårsäsongen var fylld med krampaktiga insatser, mycket på grund av skador, men på 
sluttampen fick vi till det och besegrade Akropol på hemmaplan. Trots det missade slutspelet 
så såg vi fram emot nästa säsong då vi hoppades att kunna ha en mindre skadedrabbad 

trupp till hösten. 
 
Mycket riktigt så 
inleddes hösten 
med vinster och bra 
spel. Leo Strandvik 
och Filip Berntsson 
gjorde sina debuter i 
A-laget. 
 
Mästerskytten Per 
Johansson gjorde 
en efterlängtad 
comeback. Oscar 
Enander och Ludvig 
Sjöström lyfte sitt 
spel till högre nivåer 
och inför vår-
säsongen var vi 

redan klara för slutspel. Vi märkte dock av poängproblem då vi fortfarande saknar spelklara 
enpoängare. 
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Från några matcher har kortare 
filmer lagts ut bla denna mot FIFH 
Malmö. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Turneringen i Vejle 

 
Efter flera års frånvaro från 
turneringar utomlands så 
ställde vi upp i Vejle Cup. 
 
Det var en turnering med 
många lag men med 
varierad nivå på lagen. 
Detta var dock något som 
passade oss till fullo då vi i 
flera matcher kunde låta en 
”rookie-femma” anförda av 
Emelie känna på hetluften. 
 
I vår första match mötte vi 
de regerande danska 
mästarna från Köpenhamn 
och gick på knock direkt. Vi 

ledde med 20 poäng efter första halvlek då danskarna endast mäktat med 4 poäng. I 
resterande matcher så hade vi bra rotation i laget och vi tog oss till final mot Stralsund 
frånTyskland. 
 
Det blev en riktigt jämn och hård match som vi till slut lyckades vinna med endast tre poäng. 
Faik S, Axel W, Oscar E, Dan W och Ludvig S spelade hela matchen och vid sidan av 
segerglädjen så var alla i laget förväntansfulla inför kommande säsong då nämnda femma 
skulle kunna vara på plan samtidigt inklusive respektive avdrag. Sammantaget var det en 
mycket lyckad turnering både spelmässigt och socialt.  
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Malmö Open  
 
I februari var det återigen dags för Malmö Open. Många matcher på kort tid och vi spelade 
mycket bra och gick runt bra på truppen. I finalen mötte vi ett förstärkt FIFH Malmö och efter 
en rysare, med storspel från Faik Sommarblad och Dan Wallin till trots, fick vi nöja oss med 
en välförtjänt silvermedalj.  
 

 
 

9 ARRANGEMANG OCH AKTIVITETER 
 
9.1 Prova på  

Vår ”prova på” – aktivitet är fortfarande en väldigt populär aktivitet. Under 2017 lyckades vi 
genomföra 18 st en ökning med 5 st jämfört med året innan. Det är fortfarande mycket svårt 
att tillmötesgå allas önskemål pga att det har kolliderat med egna arrangemang eller 
upptagna halltider i Gothia Arena. 
 
Åter igen så har vi varit tvungna att neka ett större antal förfrågningar om att få testa 
rullstolsbasket. Vi hade i år även svårt att hitta andra hallar för att kunna tillmötesgå 
önskemål om aktivitet. Deltagarna får prova på att spela rullstolsbasket med en kort 
information om rullstolsbasket gällande rullstolar, spelarpoäng, seriespel och regler. 
 
Denna aktivitet är en viktig del i vår verksamhet för att höras och synas utanför föreningens 
ramar och det är viktigt att folk får prova på rullstolsbasket för att få inblick i sporten och 
kunna sprida den vidare. Aktiviteterna bidrar också med ekonomi till klubben. Pga. den tid 
som det tar utöver själva aktivitetstiden så har styrelsen beslutat att göra en prisjustering 
inför 2018. 
 
Fördelning av aktiviteter: 
 
                                  2017           2016          2015           2014            2013 
Kompisgäng               0 st              2 st          10 st              4 st              4 st 
Möhippor                    2 st             1 st             6 st              1 st                4 st 
Svensexor                10 st            ´ 7 st            3 st              5 st              11 st 
Skolor                         0 st              1 st            2 st              1 st                3 st 
Företag                       6 st              2 st              1 st              6 st                7 st 
 
Fördelningen av de olika grupperna samt totalantalet varierar från år till år ganska mycket. 
Deltagarna har oftast hittat aktiviteten genom vår hemsida, men det verkar även som att 
ryktet spridit sig från mun till mun, då flera känner någon som tidigare provat på och som 
tyckt att det har varit roligt. Samtliga av dem som har varit hos oss och deltagit i ” prova på” – 
aktiviteten har uppskattat detta väldigt mycket. Ansvarig för aktiviteterna har varit Tommy 
Olsson med hjälp av flera A-lagsspelare under passen. 
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9.2     Övriga aktiviteter 
 
Energikicken som vi deltagit i tidigare uteblev då arrangörerna missat utskick. 
Parasportförbundet har haft flera aktiviteter som vi varit med på bla. så hade Frösunda 
Assistans en prova på dag för sina assistenter och kunder som Jesper och Tommy var med 
på. Då fick man fick prova rullstolsbasket. Parasportförbundet har haft prova på dagar med 
rullstolsbasket där vi deltagit och fångat upp nya medlemmar. 
 
Under SM-veckan i juli i Borås så var Jesper med några spelare på plats tillsammans med 
några Borås spelare och spelade lite streetbasket 3 mot 3 som uppvisning.  
 
  
 
9.3 Basket damer 
 
Under 2017 hade damerna flera läger och under påskhelgen var vi i Göteborg. Emelie och 
Lina var med från GRBK. Tyvärr kunde ingen av dem vara med på det tyska dam-
mästerskapet men däremot så var de med på sommarlägret i Madrid. Där tränades det 
mycket samt spelades match mot det spanska damlandslaget och trots en knapp förlust så 
visade Emelie att hon var värd en plats i startfemman.  
 
I september hade vi ett gemensamt läger med det tyska U-25 landslaget. Vi spelade där tre 
matcher som samtliga slutade med svensk seger. Emelie var bästa poängplockare och en 
viktig länk i spelet på planen.  
 
I november hade vi det första lägret i Stockholm och flera nya tjejer var med. Gästtränare var 
med och vi visade att det finns stora utvecklingsmöjligheter för svensk dambasket. 
 

 
9.4 Göteborg Open 

 
25-26 november var vi med på Göteborg Open på Prioriet 
Serneke i Kviberg med Street basket. Inga lag anmälda men 
enskilda personer, så vi fick ihop två lag i år som körde. Inte 
så många men dom som kom hade roligt.  
 
Under året är vi med på möten och planeringen för detta men 
vi har bara basket en av dagarna.  
 

 
 

10 EKONOMI 

 
Resultat mässigt så gjorde vi även under 2017 i stort sett ett nollresultat för vår verksamhet.  
Vi har under 2017 haft en stabil ekonomi där vi har kunnat erbjuda våra A-lagsspelare  
en utlandsturnering i Danmark och även ytterligare en turnering under året utöver de 
vanliga seriematcherna och utvecklingsmatcherna som blivit rutinmässiga för våra lag. 
Det är första gången på många många år som vi kunnat erbjuda detta. 
  
Vi fortsätter att erbjuda spelare med egna rullstolar fria reparationer av skador som orsakats 
under matcher, träningar och ”Prova på”- aktiviteter, samt ekrar och riktning av hjul.   
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Under året så har vi inte deltagit på några större uppvisningar som inbringat några större 
inkomster. Vi har inte gjort några större inköp av idrottsmaterial vilket hållit ner kostnaderna. 
En ny guldsponsor1 Svanmo Fastigheter har vi fått under året, detta tillsammans med våra 
trogna årliga sponsorer har bidragit till att vi kunnat erbjuda lite extra för vårt lag under året. 
Våra trogna sponsorer, Bingoalliansen, försäljning och ”prova på aktivitet” (se sep. artikel) 
inbringar också en stor summa pengar vilket ger en trygghet i verksamheten. 
 
Förlängning med vår trogna guldsponsor Decon, vår nya guldsponsor Svanmo Fastigheter 
samt ytterligare en nygammal guldsponsor Wellspect HealthCare är på gång, dessa och 
ytterligare tavelsponsorer som är på ingång gör att vi går in i 2018 bra förutsättningar. 
 
Styrelsens ambition är att fortsätta jobba med klubbens ekonomi genom att söka nya 
sponsorer och andra inkomstkällor har börjat ge frukt ett arbete som är nödvändigt.   
 

11 SPONSORER OCH FÖRSÄLJNING 

 
Vi har under säsongen 2016-17 tacksamt mottagit sponsorpengar från vår Guldsponsor 
Decon Wheel AB och dessutom har Svanmo Fastigheter tillkommit under säsongen. 
 
Våra Tavelsponsorer: Mind Group Sweden AB, Panthera AB, Mekonomen Jonas Enander 
Partille, och Göran Sjödéns Rehab Shop AB och ICA Supermarket Olskroken har också fyllt 
på vår kassa under året. 
 

         
 
 
 
 
 
En film som 
ligger på 
Youtube har 
gjorts där 
GRBK tackar 
sina sponsorer! 

https://www.youtube.com/watch?v=LlBi9Wmq_1Q 
 
 
Vi har även under detta år haft försäljning av Enjoy guider och Newbody där vi åter igen haft 
en ökad försäljning av både guider och kläder jämfört med året innan. Under Basket-

                                                 
1 Guldsponsor byter 2018 namn till Huvudsponsor som det står på GRBK.se och i sponsorbrev mm. 

https://www.youtube.com/watch?v=LlBi9Wmq_1Q
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festivalen tog vi hand om ”fiket” i Pjäshallen vilket gav oss extra pengar tack vare ICA 
Supermarket som efterskänkte varorna. Vi fortsätter även att erbjuda sponsortavlor med 
texten ”Vi stödjer Göteborgs Rullstolsbasketklubb”. 

 
Bidrag 
Lokalt och statligt aktivitetsstöd har sökts och beviljats både för vårens och höstens 
aktiviteter. 
 
Bidrag sökta via Idrottslyftet: 
IWBF - Europes Women Camp Malle i Belgien. Beviljat och utbetalt. 
 

12 UTBILDNING 

 
Det är en mindre del genomförd utbildning under året men styrelsen och aktiva har värderat 
olika möjligheter. Det gäller tex fortsatt ledarutbildning för aktiva eller fortsatt tränarutbildning. 
Av olika anledningar har det inte passat. 
 
Susann, Malin och Tommy gick uppdateringen av förbundssekretariatsutbildningen. 
Susann och Malin fortsatt godkända för skrivandet av protokoll. Tommy godkänd för 
både skrivandet av protokoll och tidtagning. 
 
GRBKs ordförande deltog i Basketforum 2017 tillsammans med klubbar från övriga 
Basketsverige.  
 

13 INFORMATION OCH KOMMUNIKATION  
 
Hemsida 
Hemsidan skall verka som en informations- och marknadsföringskanal för GRBK. Detta har 
under året fungerat bättre än föregående år. Innehållet är nu aktuellt i allt väsentligt och ett 
flertal nyheter har lagts ut kring olika turneringar. 
 
Nyhetsbrev, Youtube mm 
Två nyhetsbrev har getts ut under 2017 en tradition vi tagit upp sedan tidigare och avser att 
fortsätta med. Ett pressmeddelande skickades ut ismb med att två av våra aktiva deltog i 
EM. GP nappade och gjorde ett fint reportage. 
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Läs vidare på: http://www.gp.se/sport/lovande-g%C3%B6teborgsduo-blickar-utomlands-
1.4384805 

 
Facebook  
Officiellt använder vi inte Facebook som informationskanal utan ser sidan endast som en 
kommunikationslänk internt och externt. En plattform där alla kan förmedla information om 
aktuella händelser inom klubbens regi eller om sådant som händer inom sporten internationellt. 

14 STYRELSENS SLUTORD  

 
Ett ”vanligt” GRBK år är inget dåligt år! 

Så kan man kanske beskriva verksamhetsåret 2017. Vi bedriver en fin verksamhet med 
träningarna på lördagar för våra yngsta. Under året har det skett en kvalitetshöjning på 
lördagsträningarna och alla ungdomarna har utvecklats fantastiskt. Kombinerade träningar 
övriga dagar för A-lag och U-lag. Vi spelar i ett antal turneringar för U-laget, seriespel för A-
laget och har under året även deltagit i en turnering i Danmark. Vi visar upp oss i olika 
sammanhang som tex Göteborg Open. Paragame day och under SM veckan för att nämna 
några. 

Vi fick fina framgångar i flera turneringar då vi vann Malmö Open Youth Games, Nacka 
Games och Basketfestivalen, fina andraplatser i Lundaspelen och Malmö Open. Inledningen 
på A-lagets säsong i ligan var riktigt bra och slutspelsplatsen är säkrad. 

Vi har varit mer aktiva på hemsidan än tidigare, fler reportage från turneringar och matcher 
och tom några filmer. Hemsidan är uppdaterad så informationen nu är aktuell. Vi har tagit 
upp traditionen med att skriva nyhetsbrev till alla i klubben, haft ett antal spelarmöte för att 
fortsätta utvecklas som lag och sportsligt och genomfört många prova på aktiviteter. 

Två av våra yngre spelare blev uttagna till landslaget och deltog i EM i rullstolsbasket på 
Teneriffa. 

http://www.gp.se/sport/lovande-g%C3%B6teborgsduo-blickar-utomlands-1.4384805
http://www.gp.se/sport/lovande-g%C3%B6teborgsduo-blickar-utomlands-1.4384805
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Vi har inlett dialog med Högsbo basket för att se om det kan finnas område för framtida 
samarbete. En styrelsemedlem deltar i Högsbos Marknadsgrupp som en första åtgärd. 
Ekonomin är relativt stabil över åren, vi klarar dagens omfattning på de medel vi får in men 
inte mer. 

Ambitionen är att arbeta mer framåtriktat för att utveckla klubben, spelare/tränare samt nå 
längre rent sportsligt. Vi konstaterar att för att klubben ska fortsätta utvecklas behöver vi 
bilda och ”få fart på” olika arbetsgrupper för sponsring/stöd, kommunikation/marknadsföring, 
arrangemang etc. Rekrytering av nya spelare är också en självklar, och kanske den största, 
utmaningen som inte är helt lätt att lösa. 

Styrelsen tackar för förtroendet att leda verksamheten under året och även rikta ett varmt 
tack till Jesper Wedenmark och Susann Andersson som ställer upp som ledare från år till år. 
Tack också till alla spelare som hjälper Susanne och Jesper att leda ungdomsverksamheten 
och deltar på lördagsträningarna. Även ett stort tack till alla andra som har hjälpt till som 
ledare, utan er har vi ingen verksamhet! Vi har även ett gäng som alltid är med i arbetet 
under våra arrangemang och events och suttit i sekretariat på ligamatcher och i 
Basketfestivalen.    

Det kanske inte var ett vanligt år trots allt! 
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Linda Enander                                   Mats Cederholm                               Susanne Andersson
  


